

Jægerråds møde d 4-11-19

1. Dagsorden godkendt.
2. Ingen havde husket referater fra forrige møder, så vi må underskrive referater næste gang. ( undskyld Inga )
3. Strategi : hvad melder vi tilbage til Norbert ? Flemming skriver noget ( og det har vi allerede modtaget )
4. Hjortevildtmøde tilbagemelding : 15 personer deltog, og det er mange, 7-8 jæggerråd. Ros fra NT midtjylland med hensyn til afskydning alder, køn osv. Ingen er for areal krav, et er kun os der gerne vil af med sprøse fredning. Så kort sagt ingen ændringer.
5. Årsmødet : mødeindkaldelse ok ( ros til Inga og tak til Steen ) Dirrigent Mads Skov Olesen / Kirstein Henriksen Flemming spørger. Alle foreninger skal selv reklamere på fb og hjemmesider. Emne er struktur debatten, vi ved ikke helt hvordan, Flemming undersøger om der er nogen der vil komme og sige noget. Formandsvalg skal vi have, kandidater ? Vi holder møde d 14 januar i Brande og årsmødet er d 20 januar hvor vi plejer.
6. Grønt råd : alle mårhunde fælder og kameraer er ude, men vi endnu tilgode at høre at de har fanget noget. Ellers ikke noget nyt.
7. Bordet rundt : Steen : jagt og juleskydning skydebaner er indkaldt til fællesmøde med kommunen.  
Leon: generalforsamling, svampetur, hjortebrøl og vild madlavning.  
Lene : fredagsskydning, generalforsamling og vildt spil.  
Birgit : jagter og juleskydning  
Finn: Julefrokost  
Elna : jagttegnskursus, kaninjagt, generalforsamling og jagter.
8. Flemming fra formandsmødet : Nogen har fået en trailer godkendt til person transport , Flemming finder lige personens navn osv . til os. De foreninger der bruger DJ's skabelon til deres hjemmeside skal have det lavet om snart.
9. evt.

Referat skrevet af Birgit

*Birgit Thomsen* *BM*  
*Sten Kirstein*  
*Mads Skov Olesen*  
*Leon*  
*Lene*  
*Birgit*  
*Finn*  
*Elna*